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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over «notoire snelheidsovertreders» (ingezonden 27 februari 2015). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan dat 20 keer per jaar een fikse bekeuring op de deurmat, en 
zelfs wekelijks een brief van het Centraal Justitieel Incasso Bureau (CJIB), 
sommige notoire verkeersovertreders niet stopt?1 

Vraag 2
Vindt u het terecht dat notoire verkeersovertreders hun gang kunnen blijven 
gaan met het overtreden van de wet, terwijl het merendeel van de uitge-
deelde boetes voornamelijk bij gewone mensen op de mat valt, die eens een 
keer één á twee kilometer te hard rijden? 

Vraag 3
Zou het niet beter zijn om de notoire verkeersovertreders, die maandelijks 
dan wel wekelijks met het CJIB te maken hebben, anders aan te pakken, 
waarbij ook andere middelen ingezet worden? Zo ja, aan welke aanvullende 
middelen denkt u dan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoeveel bumperklevers zijn in de afgelopen jaren aangepakt? Deelt u de 
mening dat de aanpak van bumperklevers net zoveel aandacht nodig heeft als 
de aanpak van snelheidsovertredingen? Zo ja, hoe gaat u deze aanpak 
intensiveren?

1 http://www.ad.nl/ad/nl/1002/Show/article/detail/3873246/2015/02/26/Anita-Witzier-Ik-ben-een-
notoire-snelheidsovertreder.dhtml
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